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PROTOKÓŁ NR VIII/2019 

SESJI RADY MIASTA CZARNKÓW 

Z DNIA 24 KWIETNIA ROKU 

(sala sesyjna Ratusza) 

 

godzina rozpoczęcia sesji – 15.00 

godzina zakończenia sesji – 18.00 
 

 

Ad 1. Otwarcie sesji. 

 

Otwarcia obrad oraz powitania obecnych dokonała Przewodnicząca Rady Miasta – Barbara 

Lipska (12.00 min. nagrania).  
 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

- Andrzej Tadla – Burmistrz Miasta Czarnków,  

- Krzysztof Madaj – Zastępca Burmistrza Miasta Czarnków, 

- Beata Rączka – Sekretarz Miasta Czarnków, 

- Mariusz Tadeuszak – Skarbnik Miasta Czarnków,  

- pracownicy Urzędu Miasta Czarnków,  

- mieszkańcy.  

 

 

Ad 2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmiany porządku obrad (12.55 min. nagrania). 
 

Brak wniosków w sprawie zmiany porządku obrad.  

Rada Miasta obradowała zgodnie z następującym porządkiem: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmiany porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Miejskie Kanalizacja i Wodociągi Sp. z o.o. – działalność i wyniki za 2018 rok.  

5. Towarzystwo Budownictwa Społecznego Sp. z o.o. – działalność i wyniki za 2018 rok.   

6. Sprawozdanie burmistrza z pracy w okresie międzysesyjnym. 

7. Podjęcie uchwał: 

a) nr VIII/71/2019 w sprawie wysokości opłat za korzystanie z wychowania 

przedszkolnego, 

b) nr VIII/72/2019 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Piła,  

c) nr VIII/73/2019 w sprawie samorządowego programu przyznającego uprawnienia 

członkom rodzin wielodzietnych, 

d) nr VIII/74/2019 w sprawie zmian w budżecie miasta na 2019 rok,  

e) nr VIII/75/2019 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2019-

2029. 

8. Korespondencja, która wpłynęła do Rady Miasta Czarnków. 

9. Interpelacje radnych. 

10. Wolne głosy i wnioski. 

11. Zakończenie sesji.   

 

 

Ad 3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji (13.10 min. nagrania). 

 

Przewodnicząca Rady Miasta  zapytała o uwagi do protokołu.  

Poprosiła radnych o zalogowanie się do elektronicznego systemu do głosowania (obecni: 14, 

spóźnił się radny T. Mendyk – 13.10 min. nagrania).  
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Przewodnicząca Rady Miasta stwierdziła, że Radni nie zgłosili uwag do protokołu  

z poprzedniej sesji. Protokół przyjęto jednogłośnie. 

 

 

Ad 4. Miejskie Kanalizacja i Wodociągi Sp. z o.o. – działalność i wyniki za 2018 rok (14.30 min. 

nagrania).  
 

W tej części posiedzenia uczestniczył prezes spółki Tadeusz Kołodziejczyk, który przedstawił 

sprawozdanie z działalności spółki.  
 

(34.55 min. nagrania) Przewodnicząca Rady Miasta 

  

Ad 5. Towarzystwo Budownictwa Społecznego Sp. z o.o. – działalność i wyniki za 2018 rok 
(35.20 min. nagrania)   
 

Sprawozdanie w tym zakresie przedstawił prezes Towarzystwa Budownictwa Społecznego  

sp. z o.o. – Andrzej Redmann.  

 

(1.33,30 min. nagrania) Przewodnicząca Rady Miasta  

(1.33,47 min. nagrania) Radny Stanisław Michalski 

(1.34,05 min. nagrania) Prezes TBS  

(1.38,03 min. nagrania) Przewodnicząca Rady Miasta  

(1.38,07 min. nagrania) Radna Renata Wujec  

(1.38,38 min. nagrania) Prezes TBS  

(1.42,20 min. nagrania) Przewodnicząca Rady Miasta  

(1.42,30 min. nagrania) Mieszkanka Czarnkowa  

(1.43,20 min. nagrania) Prezes TBS  

(1.46,10 min. nagrania) Przewodnicząca Rady Miasta  

(1.47,00 min. nagrania) Prezes TBS  

(1.49,23 min. nagrania) Przewodnicząca Rady Miasta  

(1.49,28 min. nagrania) Radny Piotr Pawłowski 

(1.51,30 min. nagrania) Przewodnicząca Rady Miasta  

(1.51,32 min. nagrania) Prezes TBS  

 
Salę obrad opuściła radna Renata Wujec (1.55,20 min. nagrania)  

 

(1.56,39 min. nagrania) Przewodnicząca Rady Miasta  

(1.57,02 min. nagrania) Mieszkaniec Czarnkowa  

(1.57,23 min. nagrania) Przewodnicząca Rady Miasta  

(1.57,26 min. nagrania) Prezes MKiW  

(1.58,43 min. nagrania) Przewodnicząca Rady Miasta  

(1.58,53 min. nagrania) Mieszkanka Czarnkowa  

(1.59,12 min. nagrania) Prezes TBS  

(2.04,43 min. nagrania) Przewodnicząca Rady Miasta  

(2.04,46 min. nagrania) Mieszkanka Czarnkowa  

(2.04,56 min. nagrania) Prezes TBS  

(2.05,15 min. nagrania) Przewodnicząca Rady Miasta  

(2.05,22 min. nagrania) Skarbnik Miasta  

(2.05,59 min. nagrania) Prezes TBS  

(2.07,20 min. nagrania) Przewodnicząca Rady Miasta  

 
(przerwa) 

W czasie przerwy salę obrad opuścił radny Stanisław Michalski.  
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Ad 6. Sprawozdanie burmistrza z pracy w okresie międzysesyjnym (2.23,43 min. nagrania). 

 

Sprawozdanie złożył burmistrz – Andrzej Tadla.  

 

Dyskusja: 

(2.36,32 min. nagrania) Przewodnicząca Rady Miasta  

(2.36,39 min. nagrania) Radny Michał Geremek 

(2.36,50 min. nagrania) Burmistrz Miasta   

(2.37,59 min. nagrania) Przewodnicząca Rady Miasta  

 

 

Ad 7. Podjęcie uchwał (2.38,09 min. nagrania): 

 

a) nr VIII/71/2019 w sprawie wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego 

 

(2.38.25 min. nagrania) Opinie Komisji: jednogłośnie pozytywne 

 

Wobec braku pytań, uwag, Przewodnicząca zarządziła głosowanie nad uchwałą, poprosiła  

o głosowanie poprzez wciśnięcie przycisku na elektronicznym urządzeniu do głosowania  

i podniesienie ręki:   

 

GŁOSOWANIE: 
Głosowało: 13 radnych: 

ZA-13 
PRZECIW-0 

WSTRZYMAŁO SIĘ-0 
(imienny wykaz głosowania stanowi integralną część protokołu) 

 

Uchwałę przyjęto jednogłośnie. 

 

b) nr VIII/72/2019 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Piła 

 

(2.39,20 min. nagrania) Opinie Komisji: jednogłośnie pozytywne 

 

Wobec braku pytań, uwag, Przewodnicząca zarządziła głosowanie nad uchwałą, poprosiła  

o głosowanie poprzez wciśnięcie przycisku na elektronicznym urządzeniu do głosowania  

i podniesienie ręki:   

 

GŁOSOWANIE: 

Głosowało: 13 radnych: 

ZA-13 

PRZECIW-0 

WSTRZYMAŁO SIĘ-0 
(imienny wykaz głosowania stanowi integralną część protokołu) 

 

Uchwałę przyjęto jednogłośnie. 

 

c) nr VIII/73/2019 w sprawie samorządowego programu przyznającego uprawnienia członkom 

rodzin wielodzietnych 

 

(2.40,08 min. nagrania) Opinie Komisji: jednogłośnie pozytywne 

 



 4 

Wobec braku pytań, uwag, Przewodnicząca zarządziła głosowanie nad uchwałą, poprosiła  

o głosowanie poprzez wciśnięcie przycisku na elektronicznym urządzeniu do głosowania  

i podniesienie ręki:   

 

GŁOSOWANIE: 

Głosowało: 13 radnych: 

ZA-13 

PRZECIW-0 

WSTRZYMAŁO SIĘ-0 
(imienny wykaz głosowania stanowi integralną część protokołu) 

 

Uchwałę przyjęto jednogłośnie. 

 

d) nr VIII/74/2019 w sprawie zmian w budżecie miasta na 2019 rok, 

 

(2.40,50 min. nagrania) Opinie Komisji: jednogłośnie pozytywne 

 

Wobec braku pytań, uwag, Przewodnicząca zarządziła głosowanie nad uchwałą, poprosiła  

o głosowanie poprzez wciśnięcie przycisku na elektronicznym urządzeniu do głosowania  

i podniesienie ręki:   

 

GŁOSOWANIE: 

Głosowało: 13 radnych: 

ZA-13 

PRZECIW-0 

WSTRZYMAŁO SIĘ-0 
(imienny wykaz głosowania stanowi integralną część protokołu) 

 

Uchwałę przyjęto jednogłośnie. 

 
e) nr VIII/75/2019 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2019-2029 

 

(2.41,27 min. nagrania) Opinie Komisji: jednogłośnie pozytywne 

 

Wobec braku pytań, uwag, Przewodnicząca zarządziła głosowanie nad uchwałą, poprosiła  

o głosowanie poprzez wciśnięcie przycisku na elektronicznym urządzeniu do głosowania  

i podniesienie ręki:   
 

GŁOSOWANIE: 

Głosowało: 13 radnych: 

ZA-13 

PRZECIW-0 

WSTRZYMAŁO SIĘ-0 
(imienny wykaz głosowania stanowi integralną część protokołu) 

 

Uchwałę przyjęto jednogłośnie. 

 

 

 Ad 8. Korespondencja, która wpłynęła do Rady Miasta Czarnków (2.42,00). 

 

(2.42,07 min. nagrania) Wiceprzewodniczący Rady Miasta – Jan Furmann  

(2.42,59 min. nagrania) Sekretarz Miasta 

(2.43,50 min. nagrania) Wiceprzewodniczący Rady Miasta – Jan Furmann  
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(2.44,48 min. nagrania) Przewodnicząca Rady Miasta 

(2.44,22 min. nagrania) Burmistrz Miasta 

(2.46,45 min. nagrania) Wiceprzewodniczący Rady Miasta – Jan Furmann  

(2.47,30 min. nagrania) Przewodnicząca Rady Miasta 

 

Na salę obrad wrócił radny Stanisław Michalski (2.47,40)  

 

(2.47,43 min. nagrania) Wiceprzewodniczący Rady Miasta – Jan Furmann  
 

 

Ad 9. Interpelacje radnych. 

 

(2.48,12) Przewodnicząca Rady Miasta  

 

Ad 10. Wolne głosy i wnioski (2.48,48 min. nagrania). 

 

Udział w dyskusji wzięli:  

(2.49,38 min. nagrania) Mieszkaniec Miasta 

(2.56,15 min. nagrania) Burmistrz Miasta 

(2.58,23 min. nagrania) Przewodnicząca Rady Miasta  

(2.58,26 min. nagrania) Mieszkaniec Miasta 

(2.58,35 min. nagrania) Burmistrz Miasta 

(2.59,25 min. nagrania) Mieszkaniec Miasta 

(2.59,40 min. nagrania) Burmistrz Miasta 

(3.00,03 min. nagrania) Przewodnicząca Rady Miasta  

(3.00,10 min. nagrania) Radny Tadeusz Mendyk  

(3.00,26 min. nagrania) Burmistrz Miasta 

(3.02,00 min. nagrania) Mieszkaniec Miasta 

(3.02,56 min. nagrania) Burmistrz Miasta 

(3.04,45 min. nagrania) Mieszkaniec Miasta 

(3.04,50 min. nagrania) Burmistrz Miasta 

(3.06,41 min. nagrania) Mieszkaniec Miasta 

(3.07,10 min. nagrania) Burmistrz Miasta 

(3.07,30 min. nagrania) Mieszkaniec Miasta 

(3.08,10 min. nagrania) Burmistrz Miasta 

(3.09,30 min. nagrania) Przewodnicząca Rady Miasta  

 
 

 

Ad 11. Zakończenie sesji. 
 

Ponieważ porządek obrad został wyczerpany, Przewodnicząca Rady Miasta podziękowała za 

udział w posiedzeniu i zamknęła VIII sesję Rady Miasta Czarnków. 
 

 

 

Protokołowała:       

Lucyna Żwawiak       
 

 

 
 

Załączniki:   

1. Lista obecności. 

2. Uchwały podjęte na sesji.  

3. Wyniki głosowań imiennych. 

4. Sprawozdanie międzysesyjne.  

5. Sprawozdania jednostek. 

 


